

## REFERAT

SASO 16-17's bestyrelsesmøde nr. 1

Tilstede: Jing, Thomas, John, Merete, Christine

Referent: fælles

### **1. Kaffe med fødselsdags traktement (CO)**

#### **Ad 1**

Blev indtaget

### **2. Referatet fra generalforsamlingen skal ud (Hvem?)**

#### **Ad 2**

CO sender besked til medlemmerne efter bestyrelsesmødet og henviser til, at Barbara har lagt det på hjemmesiden.

### **3. Nøgle til Deutsches Gymnasium (CO)**

#### **Ad 3**

CO sørger for at aftale vedr. nøgle til Deutsches Gymnasium.

### **4. NASOL (Jing)**

#### **Ad 4**

Jing oplyser, at:

[www.NASOL.no](http://www.NASOL.no)

er et norsk sommerstævne med nodekatalog med bestillingsadresse.

Vi giver hermed tippet videre til Barbara. Jing giver tippet til Barbara.

### **5. Overgangsløsninger (oplæg fra Claus)**

#### **Ad 5**

a.

Ting Claus gør færdig:

Anitta, sopranen i Solvejg Sang.

Strygerstævnet d. 13. 3.

DVD-bestillingerne

b.

Ting Claus tager sig af indtil videre:

<http://saso.dk/i/Plan2016f.htm> <http://saso.dk/koncerter.htm>

c.

Jing overtager kontakten til Tinglev

Tinglevkoncerten, [Claus Erichsen, ce@lhn.dk](mailto:ce@lhn.dk)

d.

Merete overtager:

Backing i forbindelse med Bettinas barsel. Bettina og Claus har uafhængigt af hinanden fået ideen: Carsten Svanberg.

e.

Permanente opgaver som Claus fortsat påtager sig:

Kontakt til spillestederne i Sønderborg, Musikskolen og Ahlmann Skolen. Der skal træffes personlige aftaler og hentes nøgler.

f.

Vedr. at uddrage noder fra IMSLP: Claus har betalt for et medlemskab, som giver hurtigere adgang til noderne. Meget rart når mange skal hentes.

Bestyrelsens kommentar:

Kun efter aftale med Barbara, men hvis det er meget tidskrævende, kan og vil Thomas gerne hjælpe Barbara, således at det kan gøres gratis.

g.

Claus tilbyder at fortsætte med at lave programnoter.

Bestyrelsens kommentar: *Meget gerne, Claus, tak.*

h.

Claus tilbyder at fortsætte med at lave plakater.

Bestyrelsens kommentar: *Meget gerne, Claus, tak.*

Tinglev og Simmersted laver selv deres plakater.

Alle plakater kan ses på <http://saso.dk/koncerter.htm>

## **6. Wienervals på Folkehjem? (oplæg CO)**

### **Ad 6**

Hvis Folkehjem kan betale 10.000 kr. for det, vil SASO prøve at stable et salonorkester på benene til lejligheden.

## **7. SASO og Det lille Teater (Jing)**

### **Ad 7**

Vi kan ikke tilbyde vores assistance denne gang, fordi tidpunkterne ikke passer i vores program i år. Men en anden gang vil vi gerne spørges.

**8. Repertoire for efteråret (Merete og Thomas, samt Kari, Marion?, Bettina)**

**9. Planlægning af prøver for efteråret (Merete og Thomas)**

**10. Lokale bookning for efteråret (CO)**

**11. Anvendelse af assistenter i efteråret: diskussion (John og økonomi)**

**Ad 8-9-10-11**

Udskydes til næste møde, hvor vi kender svaret på vore ansøgninger

**12. SASO's hjemmeside (Bjørn og Barbara)**

**13. SASO's medlemsliste (Annegret?)**

**14. Tilmelding til prøver (Bjørn)**

**15. SASO's adgang til noder elektronisk efter anvisning fra Lars Birkedal Olsen (Claus oplæg, Jing, Barbara, Bjørn?)**

**Ad 12, 13, 14 og 15**

Bestyrelsen overlader trykt til Barbara og Bjørn at finde ud af hjemmesiden.

Men de skal have tæt samarbejde med John, som har styr på, hvilke domæner og den slags vi betaler til nu.

CO opretter selv en postliste, så hun kan skrive til alle medlemmerne.

Med hensyn til elektroniske noder gør Barbara det, som hun selv finder er mest fornuftigt.

Grønt lys til Bjørns forslag vedr. tilmelding til prøver.

Annegret ønsker ikke at ajourføre medlemslisten-

Medlemslistens opdateringer skal lige vendes med Bjørn, før vi træffer beslutning om, hvem der skal ajourføre den. Måske Monica?

**16. SASO's regnskabsår (Håndbog for foreninger)**

**Ad 16**

John har sat sig ind i foreningshåndbogens opskrifter vedr. budgetår, og formulerer en klar regel vedr. dette til næste bestyrelsesmøde. Evt. ophøjes Johns formulering til et forslag til vedtægtsændring ved næste generalforsamling.

**17. Eventuelt:**

**17a Marts kurskultur**

**Ad 17a** Vi opfordrer Claus og Annamarie til at deltage i kurskulturs kursus vedr. kultur på tværs 17. marts kl. 16-20.

## **17b Papirnoder**

### **Ad 17b**

John huser orkestrets A3 scanner, som han bruger til at scanne noder, der er større end A4 og tilpasse dem til A4, som så kan sendes elektronisk til Barbara.

A4 noder sørger Barbara selv for at scanne.

Jing sørger for at adskille dobbeltsidede noder, så Barbara kan scanne dem.

Noder kan skaffes gratis fra vores eget store arkiv eller Det kgl. Bibliotek eller mod betaling fra DAOS eller andre steder.

## **17c Avisomtale**

### **Ad 17c**

Både Salem og Fahed har været i lokalavisen. Thomas har omtalen af Fahed og kontakter Salem, så han også får omtalen af Salem og Andrea, hvorefter Thomas scanner begge og sender dem til CO, som kan sende dem ud til medlemmerne.

Annegret oplyser, at der snart kommer noget om SASO i der Nordschleswiger.

## **17d fagot**

### **Ad 17d**

Både Merete og Thomas prøver at opdrive en fagottist

## **17e klarinet**

### **Ad 17 e**

Merete vil spørge Jens Petri, om han vil vikariere for Jonas mens, Jonas er på efterskole

## **17f næste bestyrelsesmøde**

### **Ad 17f**

Næste bestyrelsesmed hos John, Mågevej 10, Vojens torsdag 17. marts kl. 14

## **17g messinggruppen**

### **Ad 17g**

Merete får styr på messinggruppen

## **17h kontakt til musikskoler**

### **Ad 17h**

Merete står for kontakten til musikskolerne

## **17i kontingentbetaling**

### **Ad 17i**

Hvem der skal betale og hvem ikke, og hvem der er medlem og hvem ikke, er et ikke helt afklaret spørgsmål, som på et senere bestyrelsesmøde helst skal afklares nærmere.

### **17j kageordning**

#### **Ad 17j**

Annegret står fortsat for kageordning.